公報編號 Journal No.: 2019/110

公布日期 Publication Date: 06-09-2019

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 /

服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期 後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的 最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。) 異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異 議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交 異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號:

302935909AA

Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品

/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標:

Mark:



[730]	註冊申請人姓名 / 名稱、	Derma Dream Group Ltd.
	∔ւի ∔ւլ	Omar Hodge Building,
	地址:	Road Town, Tortola,
	Applicant's Name, Address:	VIRGIN ISLANDS, BRITISH
[740/	註冊申請人的送達地址:	KANGXIN IP LIMITED
7501	Applicant's Address for Service:	812 Silvercord, Tower 1,
,00]	hpplicane e maileet fer service.	30 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon,
		Hong Kong
[571]	商標描述:	N/A
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	3
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日	17-10-2014
	期:	
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 3 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

Age spot reducing creams; Aloe vera gel for cosmetic purposes; Anti-aging cream; Antiaging moisturizer; Anti-freckle creams; Anti-wrinkle cream; Beauty creams; Beauty creams for body care; Beauty gels; Beauty lotions; Beauty serums; Body and beauty care cosmetics; Body creams; Body lotions; Cleansing creams; Cosmetic creams; Cosmetic creams for skin care; Cosmetic massage creams; Cosmetic nourishing creams; Cosmetic preparations, namely, firming creams; Cosmetic preparations, namely, firming lotions; Creams for cellulite reduction; Face and body beauty creams; Face and body creams; Face creams; Face creams for cosmetic use; Facial creams; Lotions for cellulite reduction; Lotions for cosmetic purposes; Lotions for face and body care; Massage creams; Massage gels other than for medical purposes; Massage lotions; Massage oil; Moisturizing creams; Non-medicated acne treatment preparations; Non-medicated antiaging serum; Non-medicated foot cream; Non-medicated foot lotions; Non-medicated serums for use on face; Non-medicated skin care creams and lotions; Non-medicated skin care preparations; Non-medicated skin care preparations, namely, creams, lotions, gels, toners and peels; Non-medicated skin creams; Skin and body topical lotions, creams and oils for cosmetic use; Skin care products, namely, non-medicated skin serum; Skin conditioning creams for cosmetic purposes; Skin creams; Skin lighteners; Skin lightening creams; Skin lotion; Skin moisturizer; Skin whitening creams; Skin

公報編號 Journal No.: 2019/110

公布日期 Publication Date: 06-09-2019

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品

/服務説明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

whitening preparations; Toning lotion, for the face, body and hands; Wrinkle removing skin care preparations; Wrinkle resistant cream; Wrinkle-minimizing cosmetic preparations for topical facial use; all of the aforementioned goods shall be for aesthetic and cosmetic purposes only and none of the aforementioned goods shall relate to women's intimate areas, relate to fungal infections, or be for personal cleanliness purposes; Facial cleansers not related to women's intimate areas; non-medicated skin care preparations, namely cleaners, not specifically related to women's intimate areas.

商標申請編號:	304783915
Application No.:	
商標:	
Mark:	
	Vitality Kong
	一 活 力 康
註冊申請人姓名/名稱、	黄榮華
地址:	香港
Applicant's Name, Address:	九龍紅磡庇利街 23 號
	碧麗花園 9 號地鋪
註冊申請人的送達地址:	黃榮華
Applicant's Address for Service:	香港
	九龍紅磡庇利街 23 號
	碧麗花園 9 號地鋪
商標描述:	不適用
Mark Description:	
類別編號:	3,30, 35
Class No.:	
公布獲接納註冊申請日	18-04-2019
期:	
Date of Publication of	
Registration:	
	Application No.: 商標: Mark:

公報編號 Journal No.: 2019/110

公布日期 Publication Date: 06-09-2019

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例) 第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品

/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

申请人擬删除類别 35 的貨品 / 服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 35.